
        

Protokół nr VI/2024 

z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

                                                                                                                                                           

Część I. 

1. Sprawy proceduralne: 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:30, zakończono o godz. 19:45.     

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój.  

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju – Pan Sebastian 

Łukasiewicz. Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Radnych, mieszkańców oraz 

wszystkich pozostałych przybyłych na sesję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził quorum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Na sali obrad obecnych 14 radnych; nieobecny: Adam Bełczącki.    

 

Ogłoszony porządek obrad:   

1. Pytania do Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Lądek-Zdrój. 

2. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2024 rok; 

b) w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych 

pomnika przyrody; 

c) w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych 

pomnika przyrody;  

d) w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki 

tej opłaty;  

e) w sprawie zasad przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w 

użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych 

na rzecz ich użytkowników wieczystych; 

f) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu 

inwestycyjnego dla działek nr 869/2, 870/7 oraz części działek nr 762 i 860 położonych w 

miejscowości Trzebieszowice; 

g) w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie umowy najmu lokalu 

mieszkalnego, realizowanego w ramach inwestycji spółki SIM SUDETY Sp. z o. o.;  

h) w sprawie udzielenia dotacji w 2024 r. na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytkach;   



i) w sprawie przedstawienia organowi regulacyjnemu zmian do Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Lądek-Zdrój;  

j) w sprawie powołania Kapituły Tytułu Honorowego Obywatela Lądka-Zdroju. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

4. Oświadczenia, wnioski radnych. 

5. Zamknięcie obrad.                                                                                          

Poddano pod głosowanie protokół nr III/2024 z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Lądka-

Zdroju z dnia 19 czerwca 2024 r. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

radni przyjęli protokół - 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Poddano pod głosowanie protokół nr IV/2024 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju  

z dnia 27 czerwca 2024 r. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

radni przyjęli protokół - 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Poddano pod głosowanie protokół nr V/2024 z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Lądka-

Zdroju z dnia 31 lipca 2024 r. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

radni przyjęli protokół - 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju poinformował o proponowanych 

zmianach w porządku obrad.  

Burmistrz Lądka-Zdroju poprosił, aby zmiany do porządku przedstawił Skarbnik Gminy Pan 

Artur Michałuszek. 

Skarbnik Gminy Lądek-Zdrój przedstawił wniosek w sprawie zmiany porządku obrad poprzez 

dodanie w części II, w pkt 2 w bloku uchwał podpunktu k) projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na realizację projektu pn. „Przepis na Opiekę - usługi społeczne dla osób 

wymagających wsparcia z gm. Lądek Zdrój”.  

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju przyjęła wniosek; porządek obrad został zmieniony. 

Pan Skarbnik przedstawił kolejny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad poprzez dodanie 

w części II, w pkt 2 w bloku uchwał podpunktu n) projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2036. 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju przyjęła wniosek; porządek obrad został zmieniony. 

 

Część II. 

 

1. Pytania do Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Lądek-Zdrój. 

Na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju obecni byli Kierownicy jednostek organizacyjnych 



Gminy Lądek-Zdrój: Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Lądku-Zdroju Pani Małgorzata 

Pajor; Dyrektor Zespołu Szkół Publicznych w Lądku-Zdroju Pani Lidia Achrem; Dyrektor 

Przedszkola w Lądku-Zdroju Pani Danuta Wójtowicz-Robak. W zastępstwie za Pana Prezesa 

Jerzego Szymańczyka Lądeckie Usługi Komunalne reprezentowała Główna Księgowa Spółki 

Pani Katarzyna Sempryk. Centrum Kultury i Rekreacji w Lądku-Zdroju reprezentował Pan 

Tomasz Pawlęga. 

Radni mieli możliwość zadawania pytań Kierownikom poszczególnych jednostek. Pytania 

zadawali: Radny Krystian Takuridis, Radna Barbara Szajnocha, Przewodniczący Rady 

Miejskiej Sebastian Łukasiewicz, Radna Daria Skrobotun-Strączyńska, Radny Przemysław 

Marciniak oraz Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Weber. 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju udzielił głosu Przewodniczącemu Rady 

Powiatu Kłodzkiego Panu Zbigniewowi Łopusiewiczowi, który w kilku słowach przedstawił 

bieżące informacje z działalności Rady Powiatu.  

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju ogłosił przerwę w obradach.  

 

2. Po wznowieniu obrad przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w następujących 

sprawach: 

 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2024 rok 

Głos zabrał Skarbnik Gminy Lądek-Zdrój Pan Artur Michałuszek, który przedstawił treść 

autopoprawki do projektu uchwały. Pytania do projektu uchwały zadawali: Radny Krystian 

Takuridis, Przewodniczący Rady Miejskiej, Radna Daria Skrobotun-Strączyńska.  

Przystąpiono do głosowania nad wprowadzeniem autopoprawki do projektu uchwały, w 

głosowaniu imiennym wzięło udział 14 radnych; 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Autopoprawka została wprowadzona do projektu uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 14 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr VI/33/2024, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

b) w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych 

pomnika przyrody 

 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju Tomasz Nowicki, który omówił główne założenia projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję nad projektem uchwały, w której głos 



zabrali: Radny Krystian Takuridis, Przewodniczący Rady Sebastian Łukasiewicz. 

Wiceprzewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Przemysław Marciniak poinformował, 

że Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 7 głosów 

„za”, 7 głosów „przeciw”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju nie podjęła uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia 

zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych pomnika przyrody. 

 

c) w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych 

pomnika przyrody 

 

Wiceprzewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Przemysław Marciniak poinformował, 

że Komisja nie wypracowała opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 14 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr VI/34/2024, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

d) w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

stawki tej opłaty 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Burmistrza Lądka-Zdroju, który 

przestawił proponowane stawki opłaty za gospodarowanie odpadami z uwzględnieniem 

autopoprawki oraz wyjaśnił przyczyny ich zmiany.  

Rozpoczęła się dyskusja nad projektem uchwały. W dyskusji głos zabrali: Radna Dorota 

Urbańczyk, Radna Daria Skrobotun-Strączyńska, Radny Krystian Takuridis, 

Wiceprzewodniczący Rady Łukasz Mróz, Przewodniczący Rady Sebastian Łukasiewicz.  

Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu jednemu z mieszkańców, który wyraził swoją 

opinię na temat problemów z gospodarowaniem odpadami komunalnymi na terenie Gminy.  

Wiceprzewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Przemysław Marciniak poinformował, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju ogłosił 5 minut przerwy w obradach.  

 

Po wznowieniu obrad przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 

14 radnych; 7 głosów „za”, 7 głosów „przeciw”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju nie podjęła uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki tej opłaty. 

 

e) w sprawie zasad przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w 

użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju Tomasz Nowicki w kilku słowach omówił projekt uchwały.  



Wiceprzewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Przemysław Marciniak poinformował, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 14 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr VI/35/2024, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

f) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu 

inwestycyjnego dla działek nr 869/2, 870/7 oraz części działek nr 762 i 860 położonych w 

miejscowości Trzebieszowice 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Burmistrza Tomasza Nowickiego, 

który przedstawił projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Przemysław Marciniak poinformował, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 14 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr VI/36/2024, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

g) w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie umowy najmu lokalu 

mieszkalnego, realizowanego w ramach inwestycji spółki SIM SUDETY Sp. z o. o. 

 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju i krótko omówił projekt tej uchwały.  

Wiceprzewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Przemysław Marciniak poinformował, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 14 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr VI/37/2024, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

h) w sprawie udzielenia dotacji w 2024 r. na prace konserwatorskie, restauratorskie i 

roboty budowlane przy zabytkach 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Burmistrza Tomasza Nowickiego, 

który przedstawił procedurę udzielania dotacji na prace przy zabytkach.   

Wiceprzewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Przemysław Marciniak poinformował, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 14 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr VI/38/2024, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

i) w sprawie przedstawienia organowi regulacyjnemu zmian do Regulaminu dostarczania 



wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Lądek-Zdrój 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o opinię Komisji ds. Gospodarczych.  

Wiceprzewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Przemysław Marciniak poinformował, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 14 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr VI/39/2024, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

j) w sprawie powołania Kapituły Tytułu Honorowego Obywatela Lądka-Zdroju 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Wiceprzewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych Pana Przemysława Marciniaka. 

Wiceprzewodniczący Komisji ds. Gospodarczych odczytał treść projektu uchwały oraz przed-

stawił proponowany skład Kapituły: Sebastian Łukasiewicz, Przemysław Marciniak, Dorota 

Kondracka, Adrian Skibicki.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, kto jeszcze spośród radnych deklaruje chęć pracy w 

Kapitule. Swoją kandydaturę zgłosiła Radna Daria Skrobotun -Strączyńska.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w takiej formie, w głosowaniu wzięło udział 14 

radnych; 14 głosów „za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr VI/40/2024, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

k) w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu pn. „Przepis na Opiekę – usługi 

społeczne dla osób wymagających wsparcia z gm. Lądek Zdrój” 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 14 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr VI/41/2024, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

l) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2036 

 

Głos zabrał Skarbnik Gminy Artur Michałuszek, który w swojej wypowiedzi wskazał, co miało 

wpływ na konieczność wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 14 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr VI/42/2024, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

3. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju przedstawił radnym bieżące informacje dotyczące funkcjonowania 



Gminy Lądek-Zdrój. W swojej wypowiedzi poruszył m.in. kwestie takie jak: spotkanie  

z Wojewodą Dolnośląskim; rewitalizacja linii kolejowej na trasie Kłodzko - Stronie Śląskie; 

wizyta w Państwowej Straży Pożarnej; budowa sieci kanalizacyjnej w Trzebieszowicach; 

przetarg na dowozy uczniów; plan pozyskiwania i zrywki drewna w lasach gminnych.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

4. Oświadczenia, wnioski radnych.  

 

Głos zabrał Radny Przemysław Marciniak, który złożył oświadczenie w sprawie wyboru 

Pana Artura Michałuszka na Skarbnika Gminy. Radny w swojej wypowiedzi poruszył również  

następujące sprawy: pytanie o publikację wniosków z audytu; działania promocyjne w Gminie, 

kto za nie odpowiada; prośba o drogę szutrową między ulicami Zamkową i Żwirki i Wigury; 

przedstawienie prośby mieszkańców w formie listu w sprawie wydawania biuletynu 

tymczasowego.  

 

Głos zabrała Radna Magdalena Podyma, która poprosiła o wyjaśnienia w sprawie 

zmniejszonej kwoty przy przetargu na budowę kanalizacji w Trzebieszowicach.  

 

Głos zabrała Radna Daria Skrobotun-Strączyńska, która zwróciła uwagę na potrzebę 

większej dbałości o czystość w parkach na terenie miasta.  

 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Weber, który zgłosił problem awarii 

oświetlenia na ulicy Łąkowej oraz złego stanu placu zabaw.  

 

Głos zabrał Radny Krystian Takuridis. Radny zapytał m.in. o następujące kwestie: temat 

postawienia barakowozu na terenie Alei Modrzewiowej; dalsze postępowanie w związku z 

zaginięciem płaskorzeźby z parku; pytanie o audyt finansowy; konieczność zabezpieczenia 

kładki między ul. Kościuszki i ul. Bema przed ruchem aut; temat wysokich kosztów remontów  

mieszkań socjalnych, prośba o przyjrzenie się kosztorysom.    

 

Głos zabrała Radna Barbara Szajnocha, która zapytała, czy Gmina złożyła wniosek  

o dofinansowanie zadań z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Radna zgłosiła również 

problem z nawierzchnią na drodze powiatowej w Kątach Bystrzyckich.  

 

Głos zabrał Radny Adrian Skibicki, który zgłosił problem z oświetleniem na ulicy Kłodzkiej 

oraz uszkodzenie ogrodzenia placu zabaw.  

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Sebastian Łukasiewicz, który poinformował o założeniu 

Klubu Radnych, którego Przewodniczącym został Pan Grzegorz Weber.  

 

Radny Krzysztof Śliwowski poruszył temat niedziałającej od dłuższego czasu latarni w 

Konradowie.   

 



 

Burmistrz Lądka-Zdroju Tomasz Nowicki oraz Zastępca Burmistrza Kazimierz 

Szkudlarek na bieżąco odnosili się do poruszanych kwestii i odpowiadali na pytania radnych.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu.  

 

5. Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Sebastian 

Łukasiewicz zakończył obrady sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 

 

Protokołowała: 

Emilia Pilarska 

         (-)  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Dodatkowe załączniki do protokołu: 

 

1. Ogłoszenie o zwołaniu sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju (porządek obrad). 

2. Lista obecności na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 29-08-2024 r. 

3. Lista imienna głosowań podczas sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 

   29 sierpnia 2024 r. 

 


